



UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH (UniSHAMS)

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa secara terbuka kepada pembekal-pembekal tempatan yang menjalankan operasi perniagaan di Negeri Kedah dan beragama Islam (keutamaan kepada Syarikat Bumiputera) yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM/MOF) dan berkelayakan serta berpengalaman untuk menyertai sebut harga bagi pembekalan/perkhidmatan berikut:

MAKLUMAT SEBUT HARGA

No. Sebut Harga	Butir-butir Tawaran	Pendaftaran Lesen Kewangan (MOF)	Harga Dokumen
UniSHAMS /2023/T-02/PREMIS	Perkhidmatan Pengendalian Kafeteria Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah bagi Tempoh 12 bulan + 12 bulan. Kadar Sewa: RM 1,300.00 sebulan (tidak termasuk utiliti)	Kod Bidang : 040103 - Makanan Bermasak Islam	RM50.00 Bayaran melalui perbankan internet ke akaun berikut: No. Akaun: 02011010034994 Nama Akaun: UniSHAMS Sdn.Bhd Bank : Bank Islam Malaysia Berhad *DIWAJIBKAN email resit bayaran ke : unitpremis@gmail.com

TEMPAT PENGHANTARAN DOKUMEN TAWARAN

Unit Premis, Pejabat Bendahari Aras 2, Bangunan Canselori, Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah 09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman Tel : 04-415 5043 (Puan Faezah / Puan Syazwani)	Tarikh Tutup dan Masa
	Jualan Dokumen Sebut Harga: 26 Disember 2023 - 04 Januari 2024 Ahad - Rabu: 9.30 am - 4.00 pm Khamis: 9.30 am - 3.00 pm Tarikh Tutup dan Serahan Sebut Harga: 10 Januari 2024 (Rabu) Jam: 12.00 tengah hari

- Hanya pembekal yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan memiliki kod bidang di dalam Kementerian Kewangan Malaysia (KKM/MOF) sahaja dibenarkan memasuki sebut harga ini.
- Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**, para penyebut harga yang ingin membuat lawatan tapak dimohon berpakaian sopan.
- Lawatan tapak akan dibuat pada **26 & 27 Disember 2023 (Selasa & Rabu)** pada jam 10.00-12.00 tengah hari sahaja di Ruang Legar Kafeteria, Bangunan A8, UniSHAMS. Dokumen Sebut Harga **HANYA** boleh dibeli di Pejabat Bendahari, UniSHAMS sahaja.
- Pembelian dokumen dan lawatan tapak hanya boleh dibuat oleh **SEORANG PENAMA SAHAJA** yang namanya tercatat di dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia/Pengiktirafan Bumiputera, sebarang wakil adalah **TIDAK DIBENARKAN**. Sila bawa cop nama syarikat, sijil-sijil asal SSM, Kementerian Kewangan Malaysia dan Kad Pengenalan.
- Dokumen tawaran sebut harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang telah dilabelkan mengikut tarikh dan tempat sebagaimana tertera di atas. Tawaran yang **LEWAT TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**.
- Jika syarikat berjaya mendapat tawaran kerja dan didapati memalsukan maklumat atau dokumen yang dikemukakan, tawaran tersebut akan **TERBATAL** dengan serta merta.
- Setiap syarikat pembekal yang berurusan dengan UniSHAMS adalah **DIWAJIBKAN** untuk membuat pendaftaran pembekal di *Website* UniSHAMS. (<https://unishams.edu.my/index.php/about-us/unishams/downloads>)

